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     Protokół Nr 191/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego  w dniu 11 czerwca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

5. Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pom. 

6. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

7. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

8. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie  w pkt. 5 a) sprawy dotyczącej zajęcia stanowiska w sprawie propozycji 

Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. dotyczącej zmiany zapisów 

projektu Umowy w sprawie dotacji celowej na finansowanie i dofinansowanie 

kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital Barlinek Sp.  

z o.o. 

 Rozpatrzenie  w pkt. 20 a) sprawy dotyczącej zaakceptowania projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski 

zarządzania drogą powiatową. 

 Rozpatrzenie  w pkt. 25 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 26 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Zapoznanie się informacjami Prezesa Zarządu Szpital Barlinek Sp. z o.o. o stanie 

zobowiązań na dzień 31.05.2021r., rachunku zysków i  strat, bilansie sporządzonym na dzień 

30.04.2021r. oraz zestawieniem zawartych porozumień w spłacie zobowiązań  wg. stanu na 

dzień 31.05.2021r. 

5. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

9.06.2021r. w sprawie przesunięcia terminu badania sprawozdania finansowego za rok 

obrotowy 2020. 

5a) Zajecie stanowiska w sprawie propozycji Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. dotyczącej zmiany zapisów projektu Umowy w sprawie dotacji celowej na 

finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu maju z podziałem na komórki organizacyjne. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu Nr 1 do umowy o realizację zadania 

publicznego pod tyt. „Prowadzenie Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej typu 

socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 2018-2021”. 

9. Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

11. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu z dotychczasowym 

najemcą w Zespole Szkół In. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy z Gminą Myślibórz dot. udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Myśliborskiego  na naprawę przepompowni w Młodzieżowym 

Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

13. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 2 do umowy Nr IZM/57/2021 z dnia 

16.02.2021r. zawartej pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Panem Mariuszem Borysewiczem 

prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Usługi ogólnobudowlane BOMA  Mariusz 

Borysewicz ul. Al. Jabłonkowa 29, 74-300Myślibórzna zadanie pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej polegającej na wykonaniu klatki schodowej ażurowej typu 

lekkiego przy budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie”. 

14. Podjęcie decyzji w sprawie zmiany treści umowy Nr IZM/111/2020 z dnia 

22.09.2020r. dotyczącej projektu pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 

Sumiak-Karsko”. 
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15. Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/197/2020 z dnia 

08.12.2020r. dotyczącego projektu pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 

Sumiak-Karsko”. 

16. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

17. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

18. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

19. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej  Gminie Myślibórz, z przeznaczeniem na 

odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości Golczew 

gmina Myślibórz. 

20. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendiów Starosty Myśliborskiego w ramach „Lokalnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionej młodzieży szkół ponadpodstawowych w Powiecie 

Myśliborskim”. 

20a) Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski zarządzania drogą powiatową. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

22. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z „Oceną 

stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Myśliborskiego za 2020 rok”. 

23. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  

z „Informacją o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu w 2020 roku”. 

24. Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu ze 

„Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Pyrzycach na 

obszarach Powiatów Pyrzyckiego, Myśliborskiego, Gryfińskiego, Stargardzkiego, 

Szczecińskiego, Choszczeńskiego za rok 2020”. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przedłużenia powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

27. Sprawy różne. 

28. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informację na temat funkcjonowania oddziału covidowego i kosztów z tym 

związanych. Poinformował o zamknięciu przez Wojewodę Zachodniopomorskiego oddziału 

covidowego w dniu 10 maja br. Zwrócił uwagę na wzrost cen za zakup leków. Przekazał, że 

wzrosły również ceny żywności. Przedstawił informację na temat wyniku finansowego 
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spółki.  Podał informację na temat wykonania na poszczególnych oddziałach.  W tej chwili 

oddziały pracują w pełnym wymiarze,  nie odczuwamy spadków ilości porodów.  Przedstawił 

informacje na temat wykonywanych szczepień na COVD-19. Poinformował, że w przyszłym 

tygodniu zostanie zlikwidowany jeden punkt szczepienny, do tej pory szpital posiadał trzy 

takie punkty. Poinformował o frekwencji na szczepieniach.  

Przedstawił informacje na temat wykonywania szczepień dzieci poniżej 12 roku życia. 

Przedstawił informacje na temat szczepień wykonywanych w firmie Barlinek 

Inwestycje. Podał informację na temat ilości szczepionek jakie zostaną wykonane w tym 

zakładzie pracy. Poruszył temat dotyczący zmiany zapisów projektu umowy w sprawie 

dotacji celowej na finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. Złożył wyjaśnienia na temat ustaleń 

dokonanych z Radcą Prawnym w związku z zapisami przedmiotowej umowy.  

Poinformował o rozmowach przeprowadzonych z Burmistrzem Barlinka,  propozycja jest 

taka, aby Zgromadzenie Wspólników, o które wnioskował Zarząd Powiatu odbyło się w dniu  

28 czerwca br. o godzinie 9:00.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zauważył, że na ten dzień została zaplanowana sesja Rady Powiatu, poprosił o przesunięcie 

terminu Zgromadzenia Wspólników Spółki. 
 
Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Poinformował  o wyborze nowej firmy, która zbada bilans spółki z uwagi na to, że poprzednia 

firma ogłosiła upadłość. Poinformował, że będzie to jednym z tematów Zgromadzenia 

Wspólników Spółki.  

Poruszył temat dotyczący działalności punktu Drive-Thru zajmującego się pobieraniem 

wymazów pod kątem zarażenia COVID-19.  Przekazał, że Wojewoda wskazał na 

ograniczenie działalności punktu pobrań. Zwrócił uwagę, że bez zgody Zarządu likwidacja 

punktu pobrań nie będzie dokonana. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 
Zapytała, czy można dokonać zawieszenia działalności punktu pobrań? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że zorientuje się czy jest taka możliwość. Przedstawił informacje na ten temat 

wykonywanych testów pod kątem COVID-19.  Przekazał, że punkt Drive-Thru nie jest już 

obsługiwany przez żołnierzy, szpital własnymi siłami prowadzi jego obsługę. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał o kwestię zagospodarowania kontenerów, które są przeznaczone na wykonywanie 

wymazów, czy po zamknięciu punktu pobrań przydadzą się one dla szpitala? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że musiałby się zastanowić nad tym, kontenery mają infrastrukturę i być może 

byłaby możliwość ich zagospodarowania. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat działalności punktu pobrań przy Szpitalu w Dębnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpitala w Dębnie. 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że jeżeli chodzi informacje na temat przychodów i kosztów funkcjonowania 

oddziału covidowego to jeszcze nie wykonano takiego zestawienia. Szpital posiada zaległe 

faktury za ostatnie trzy miesiące. Poinformowała o zmianie opiekuna szpitala w NFZ, przez 

co wszystko idzie z opóźnieniem. Przekazała, że kalkulacja zostanie przygotowana na dzień 

30 czerwca br. Przekazała, że z uwagi na większą ilość łóżek, szpital zyskał na prowadzeniu 

oddziału.  Szpital z własnym środków dokonał zapłaty kwoty 500 000,00 zł zaległości do 

Urzędu Skarbowego, zakupiono serwer, nowe oprogramowanie, wymieniane są komputery  

i drukarki. 

Poinformowała o udzieleniu odpowiedzi na zapytanie radnego Gminy Dębno,  

w której  przedstawiono zestawienie wszystkich zobowiązań które posiada szpital, kopia tego 

zestawienia została przesłana do Członków Zarządu Powiatu. 

Poinformowała, że w tym zestawieniu zobowiązania przeterminowane na dzień 9 czerwca to 

kwota 2 400 000,00 zł,  natomiast kwota wszystkich zobowiązań 5 100 000,00 zł.  Przekazała, 

że przygotowana tabela zawiera również informacje na temat zawartych ugód. Przekazała, że 

jeżeli chodzi o płynność finansową to szpital płaci to co jest blokowane.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał o zapłatę należności wobec SEC? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że każda firma dostaje jakąś należność, to nie jest tak, że jest ktoś 

pomijany.  Środki jakie szpital posiada w danym momencie są rozbijane na poszczególnych 

kontrahentów.  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Poinformował, że z dotacji jaką otrzymał od Gminy Barlinek szpital zapłacił 50 000,00 zł 

zaległości w SEC. Łącznie Szpital ma około 250 000 zł zaległości. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, ile Szpital w Dębnie ma zaległości w SEC? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że została zawarta ugoda z tą firmą, a zaległość to kwota 172 000,00 zł, raty 

są spłacane co miesiąc. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odniósł się do spłaty zaległości wobec SEC i uzgodnień z tym związanych. Zwrócił uwagę na 

wysokość kontraktu z NFZ,  umowy na drugie półrocze są na poziomie pierwszego półrocza, 

nie uwzględniono zatem wzrostu cen oraz płacy minimalnej. Zwrócił uwagę na działania 

związane ze zwiększeniem kontraktu na rehabilitację pocovidową. Zakłada się, że w ciągu 

dwóch tygodni szpital otrzyma kontrakt.  Przesłano do NFZ wykaz osób których  będą 

obejmować te świadczenia. Pracownicy musieli wyrazić zgodę na przeprowadzenie tej 

rehabilitacji. Zwrócił uwagę na duże zapotrzebowanie na tego typu usługi. Podał informacje 

na temat zmiany lokalizacji poradni psychiatrycznej, aby pacjenci mieli lepszy komfort 

w  korzystaniu z jej usług. Poinformował, że rehabilitacja pocovidowa jest bardzo dużym 

zakresie, wiele pacjentów jest zaniedbanych.  Podał przykład pacjentów z cukrzycą, u których 

wykonywane są zabiegi amputacji z uwagi na zbyt duże zaniedbania w leczeniu. 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że wykonanie ryczałtu jest na poziomie około 89%. Poziom ten jest obniżany 

przez Oddział dziecięcy,  który przez ostatnie pół roku stał pusty.  Dopiero w ostatnim czasie 

zwiększyły się przyjęcia na ten oddział. Powstało zatem duże ryzyko, że nie uda nam się 

wykonać ryczałtu na tym oddziale. Poinformowała o 100% obłożeniu łóżek na 

chirurgii. Podobnie jak w Szpitalu w Barlinku szpital posiada taki sam kontrakt na drugie 

półrocze jak za pierwsze.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, co z kontraktami z ubiegłego roku, które miały być odrobione? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że to pogłębia dodatkowo szpital. Przekazał, że spółka ma 2 270 000,00 zł 

niewykonań z ubiegłego roku. Przekazał, że NFZ wskazał, że niewykonania ubiegłoroczne 

będą nadwykonaniami rozliczane. Wniósł uwagi dotyczące przedmiotowej sytuacji. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że jeżeli chodzi o projekt pn. „Dbam o Zdrowie” to szpital podejmuje 

wszelkie działania, aby pozyskać pacjentów, jednak na pewno projekt nie będzie w 100% 

wykonany. Przekazała, że wystosowano pismo do Wojewódzkiego Urzędu Pracy informujące 

o tej sytuacji i przekazano również, że szpital postara się do 30 września wykonać w 50% 

projekt. W odpowiedzi przekazano informacje, że nie wykonanie projektu spowoduje to, że 

będziemy musieli zwrócić otrzymane środki finansowe. Przekazała, że szpital posiada środki 

na dedykowanym rachunku bankowym na ten cel. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, jak wygląda realizacja programu w Szpitalu Barlinek? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że projekt jest przedłużony do miesiąca czerwca przyszłego roku. Zwrócił 

uwagę, że z uwagi na pandemię szpital miał zakaz wykonywania gastroskopii i kolanoskopii. 

Przedstawił informacje na temat realizacji programu i wymogów jakie są w przedmiotowym 

programie. Zwrócił uwagę, że projekt jest bardzo trudny do zrealizowania.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy nie można dokonać rozszerzenia zakresu projektu? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że nie można zmienić warunków projektu tj. tych elementów punktowanych. 

Jedynie termin realizacji projektu jest wydłużany. Odniósł się do tematu dotyczącego 

wykonywania badań w ramach programu. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Również odniosła się do kwestii dotyczącej wykonywania badań w ramach projektu. 

Poinformowała, że szpital zrealizuje projekt w 50%, zwróciła uwagę, że nie będzie on dalej 

przedłużany i szpital zakończy projekt. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zgodził się z tym, zwrócił uwagę, że nie ma dłużej sensu kontynuować projekt, środki i tak 

będą musiały być zwrócone. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła kwestię dotyczącą rozliczenia projektu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące realizacji projektu i jego rozliczenia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał obu Prezesów Spółek, czy są prowadzone rozmowy z samorządami gminnymi 

dotyczące spłaty zobowiązań wymagalnych? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że Gmina Barlinek miała środki w budżecie na spłatę wykupu obligacji. 

Przekazano kwotę 500 000,00 zł na bieżące funkcjonowanie spółki. Przekazał, że rozmowy 

na ten temat są prowadzone na bieżąco.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że po ostatnim Zgromadzeniu Wspólników Spółki Burmistrz Barlinka odniósł się 

do wprowadzenia programu naprawczego przedstawionego przez Prezesa Spółki. Teraz na 

kolejnym Zgromadzeniu Wspólników, chcemy ten program zatwierdzić w formie uchwały. 

Burmistrz sugerował w rozmowie, że będzie się to wiązało z tym, że trzeba pokryć 

zobowiązania spółki z zachowaniem proporcji udziałów pomiędzy wspólnikami. 

Przekazał, że skoro Burmistrz wykazuje taką inicjatywę, to należy prowadzić rozmowy w tej 

sprawie. Jeżeli chodzi o Szpital w Dębnie, to również należy się pochylić nad uregulowaniem 

zobowiązań spółki. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że ustalono, iż w najbliższym czasie zostanie zorganizowanie spotkanie, na 

którym zostaną przeprowadzone rozmowy z Burmistrzem Dębna. Zwróciła uwagę na środki 

finansowe zabezpieczone w budżecie Gminy Dębno.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał Prezesa Szpitala Barlinek Sp. z o.o. o kontrakt na nocną i świąteczną opiekę 

medyczną w Myśliborzu? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że warunki na jakich szpital dostał kontrakt się nie zmieniają. Poinformował, 

że wystąpił do Prezes Przychodni im. Jana Pawła II w Myśliborzu o przedłużenie umowy do  

30 czerwca br. tak jak szpital miał kontrakt. Ponadto wystąpił z zapytaniem, czy w dalszym 

ciągu będzie prowadziła nocną i świąteczną opiekę medyczną. Prezes Przychodni 

przedstawiła uwagi do prowadzenia punktu i poprosiła o informacje na temat kontraktu na  

II półrocze br. Przekazał, że jak otrzyma informacje w tej sprawie to je przekaże. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy kontrakt jest już podpisany? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że nie, ma jedynie informacje, iż kontrakty będą takie same. Przedstawił 

informacje na temat funkcjonowania nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy była wystosowana prośba do Burmistrza w zakresie wsparcia funkcjonowania 

nocnej i świątecznej opieki medycznej? 

  

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że była i nie ma zwrotnej odpowiedzi w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy zapytanie wystosowane do Burmistrza Myśliborza dotyczyło dofinansowania 

działalności nocnej i świątecznej opieki medycznej i czy jest to zgodne z przepisami? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że było zorganizowane spotkanie w tym zakresie, koszty prowadzenia punktu 

nocnej i świątecznej opieki medycznej przewyższają wysokość kontraktu.  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Potwierdził, przekazał, że samorząd gminny mógłby przekazać dotację np. na zakupy 

inwestycyjne. Ze strony szpitala nie było sztywnego stanowiska w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, o jaką kwotę szpital się zwracał? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że o kwotę 65 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na kwestię dotyczącą wiedzy w zakresie spółki jaką posiadają radni Rady 

Miejskiej. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał, czy Szpital w Dębnie zwracał się z prośbą o pomoc finansową do Burmistrza Chojny 

oraz czy Szpital dopłaca do funkcjonowania nocnej i świątecznej opieki medycznej? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że nie zwracała się z wnioskiem do Burmistrza Chojny w tej sprawie. 

Przedstawiła informacje na temat prowadzenia punktu nocnej i świątecznej opieki medycznej 

w Chojnie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii prowadzenia punktów nocnej i świątecznej opieki medycznej, 

zwróciła uwagę, że wcześniej były one powołane poprzez rozpisanie konkursów, w których 

startowały placówki POZ. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Wskazał, że Przychodnia w Myśliborzu jest podwykonawcą zadania, to Szpitala Barlinek jest 

właścicielem kontraktu. 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do typów zachorowań z jakimi pacjenci pojawiają się na nocnej i świątecznej 

opiece medycznej. Zwróciła uwagę, że ciężkie przypadki zachorowań są od razu kierowane 

na Izbę Przyjęć Szpitala.  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Zauważył, że w Barlinku są duże zakłady drzewne i często na nocnej i świątecznej opiece 

medycznej pojawiają się pacjenci z tego przedsiębiorstwa. Zwrócił uwagę, że jeden z lekarzy 

znaj język rosyjski i pacjenci z Ukrainy często zgłaszają się o poradę, gdyż POZ-ty nie chcą 

ich przyjmować. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się informacjami Prezesa Zarządu Szpital Barlinek Sp. z o.o. o stanie 

zobowiązań na dzień 31.05.2021r., rachunku zysków i  strat, bilansie sporządzonym na 

dzień 30.04.2021r. oraz zestawieniem zawartych porozumień w spłacie zobowiązań  wg. 

stanu na dzień 31.05.2021r. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowe informacje. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi informacjami. 

 

Ad. 5 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 9.06.2021r. 

w sprawie przesunięcia terminu badania sprawozdania finansowego za rok obrotowy 

2020. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotowe pismo. Zapytał, czy Szpital w Dębnie posiada opracowane 

sprawozdanie? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że posiada opracowane sprawozdanie, jednakże w poniedziałek zaplanowano 

Radę Nadzorczą Spółki, na której sprawozdanie będzie przez nią akceptowane.   

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Przedstawił wyjaśnienia dotyczące wykonania badania sprawozdania finansowego spółki. 

Przekazał, że przesunięcie terminu badania sprawozdania na miesiąc lipiec 2021 roku wynika 

z wycofania się firmy audytorskiej.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o stanowisko większościowego udziałowca Spółki w tej sprawie? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że informacja w tej sprawie została przyjęta do wiadomości, zauważył, że 

szpital nie miał wpływu na sytuację jaka zaistniała. Przekazał, że badanie zostanie wykonane 

do miesiąca lipca, następnie w miesiącu sierpniu zostanie zwołane Zgromadzenie 

Wspólników Spółki, wówczas sprawozdanie zostanie przedstawione Radzie Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 5a) 

Zajecie stanowiska w sprawie propozycji Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o. o. dotyczącej zmiany zapisów projektu Umowy w sprawie dotacji celowej na 

finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 

przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zaproponował zmianę do projektu umowy w sprawie dotacji celowej na finansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital 

Barlinek Sp. z o. o., polegającą na wprowadzeniu dodatkowego paragrafu o następującej 

treści: 

 

„§7. 1. Powiat sprawuje kontrolę prawidłowości wykonywania zadania przez Szpital, w tym 

wydatkowania przekazanej dotacji, o której mowa w § 1 ust. 1. Kontrola może być 

przeprowadzona w toku realizacji zadania oraz po jego zakończeniu.  

2. W ramach kontroli, o której mowa w ust. 1, osoby upoważnione przez Powiat  mogą badać 

dokumenty i inne nośniki informacji, które mają lub mogą mieć znaczenie dla oceny 

prawidłowości wykonywania zadania, oraz żądać udzielenia ustnie lub na piśmie informacji 

dotyczących wykonania zadania.  Szpital na żądanie kontrolującego jest zobowiązany 

dostarczyć lub udostępnić dokumenty i inne nośniki informacji oraz udzielić wyjaśnień  

i informacji w terminie określonym przez kontrolującego, nie krótszym niż 14 dni. 

3. O wynikach kontroli, o której mowa w ust. 1, Powiat poinformuje Szpital, a w przypadku 

stwierdzenia nieprawidłowości przekaże mu wnioski i zalecenia mające na celu ich 

usunięcie.” 

Złożył wyjaśnienia dotyczące proponowanych zmian. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmiany zapisów projektu umowy w sprawie 

dotacji celowej na finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych przez Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 
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Obrady wznowiono o godz. 13:34. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu maju z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat zawarcia z firmą FORMEDIS umowy  

o współpracę. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat zawarcia umowy z firmą FORMEDIS. Przekazała, że 

umowa została zawarta na okres jednego roku. Dotyczyć będzie ona kontroli kosztów  

i przychodów i wykonania ryczałtu w spółce. Przedstawiła informacje na temat zakresu 

przedmiotowej umowy. Zwróciła uwagę na kwestię dotyczącą kodowania procedur jakie są 

wykonywane w spółce.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, co w przypadku gdy firma FORMEDIS zasugeruje redukcję kosztów w danym 

obszarze, np. kosztów osobowych? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jeżeli firma wskaże, w jakim obszarze koszty osobowe są za wysokie 

wówczas będzie konieczne podjęcie decyzji w tej sprawie. Odniosła się do kwestii związanej 

z kontrolą kosztów w spółce.  

Przekazała, że umowa z firmą FORMEDIS dotyczy także pomocy w restrukturyzacji szpitala.  

Zwróciła uwagę, że szpital jest na takim etapie, że zamknął oddział covidowy z 25 łóżkami. 

Przekazała, że NFZ nie wskazał, co można z tym oddziałem zrobić. Prezes firmy FORMEDIS 

zobowiązał się do przedstawienia propozycji, co będzie najkorzystniejsze w tej sytuacji.  

Zauważyła, że plusem umowy jest to, że do tej pory jak był wykonywany audyt, szpitalem 

opiekowali się różni analitycy, natomiast teraz Prezes firmy FORMEDIS będzie osobą 

prowadzącą w tym zakresie spółkę. 

Poinformowała o pierwszych działaniach związanych z przygotowywaniem danych w ramach 

zawartej umowy. Odniosła się do kwestii związanej z realizacją umowy. 

Zwróciła uwagę, na informacje dotyczące zamykania oddziałów dziecięcych w szpitalach 

powiatowych. Odniosła się do kwestii związanej z brakiem propozycji ze strony NFZ  

w zakresie zagospodarowania oddziału w szpitalu.  

Poruszyła kwestię dotyczącą płatności za wykonywanie szczepień przez szpital. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jaki będzie wzrost wynagrodzeń pielęgniarek? Jaka jest wysokość średniej pensji 

pielęgniarki? 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest to średnio kwota 4 500,00 zł netto. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jaka jest wysokość dodatku covidowego? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest to 100% wynagrodzenia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy dodatki covidowe dotyczyły tylko umów o pracę? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że kontraktu, też. Przedstawiła informacje na temat rozwiązania 

zastosowanego w szpitalu w zakresie dodatków jakie otrzymywały pielęgniarki. 

Zwróciła uwagę, że dodatki były wypłacane do końca miesiąca czerwca. Przekazała, że 

przewidywane są podwyżki wynagrodzeń pielęgniarek od miesiąca lipca. Nie ma jeszcze 

rozporządzeń w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy salowe również otrzymywały dodatki? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że, nie z uwagi iż są to pracownicy nie medyczni. Jednakże często pojawiają 

się równego rodzaju granty, z których szpital korzysta. Salowe wówczas otrzymują 

dodatkowe środki finansowe.  

Zwróciła uwagę, że szpitale, które miały łóżka covidowe otrzymały środki na wypłatę 

dodatków dla pracowników administracji, którzy nie uzyskali dodatków covidowych. Szpital 

uzyskał do zagospodarowania kwotę 200 000,00 zł. Przedstawiła informacje na temat 

wypłacanych dodatków covidowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że niepokojący jest fakt, że możemy spodziewać się wyższych wynagrodzeń dla 

personelu szpitali, natomiast kontrakt pozostaje na tym samym poziomie. 

Odniosła się do tematu dotyczącego zawartej umowy z firmą FORMEDIS. Wniosła uwagi do 

zapisów umowy.  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące zawartej umowy w zakresie wyceny procedur. Odniosła 

się do działań jakie będą podejmowane w zakresie propozycji jakie będą przedstawiane na 

podstawie zawartych umów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wyjaśnienia dotyczące działań promocyjnych szpitala na uroczystościach  

w Boleszkowicach. 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące działań w zakresie pozyskania wsparcia w postaci sprzętu 

z rezerw materiałowych i rozmów w Wojewodą Zachodniopomorskim w tej sprawie oraz 

udziału szpitala na uroczystościach w Boleszkowicach.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad.14 

Podjęcie decyzji w sprawie zmiany treści umowy Nr IZM/111/2020 z dnia 22.09.2020r. 

dotyczącej projektu pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku Sumiak-

Karsko”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Udzielił głosu Wójtowi Gminy Nowogródek Pom. Panu Krzysztofowi Mrzygłódowi. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pom. 

Poruszył temat związany z realizacją inwestycji pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

2113Z na odcinku Sumiak-Karsko”. Poruszył temat dotyczący rozliczeń. Zaproponował, aby 

kwota 350 000,00 zł stanowiła wkład własny do realizacji zadania. Zauważył, że kwota ta 

przyszła po zawartej umowie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że jest do dyspozycji kwota 72 750,01 zł, która zostaje po rozliczeniu. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pom. 

Zwrócił uwagę na uzgodnienia jakich dokonano. Poruszył kwestię wykonania robót 

dodatkowych.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące rozliczenia przedmiotowego zadania. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pom. 

Wniósł uwagi dotyczące przedstawionych rozliczeń związanych z realizacją zadania. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że kwota 350 000,00 zł nie powinna być bezpośrednio łączona z tą inwestycją. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pom. 

Odniósł się do kwestii związanej z realizacją umowy i jej zapisów oraz uzyskanym 

dofinansowaniem. 

 

Kolejno: 

 

Odbyto dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmiany treści umowy Nr IZM/111/2020 z dnia 

22.09.2020r. dotyczącej projektu pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 
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Sumiak-Karsko” poprzez obniżenie pierwotnej wysokości wkładu własnego wniesionego 

przez Gminę Nowogródek Pom. (1 400 000,00 zł) o kwotę 72 750,01 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20a) 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia 

Gminie Nowogródek Pomorski zarządzania drogą powiatową. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Nowogródek Pom. zadań zarządcy drogi 

powiatowej nr 2113Z o długości 4,545 km na odcinku Karsko-Łubianka. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/197/2020 z dnia 

08.12.2020r. dotyczącego projektu pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na 

odcinku Sumiak-Karsko”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, o kwestii związanej  

z zakończeniem realizacji robót budowlanych i rozliczeniem zadania.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o sprawdzenie i dostosowanie kwot zawartych w aneksie do umowy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie aneksu nr 1 do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na 

realizację zadania publicznego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały, który dotyczy powołania Komisji Konkursowej 

w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację zadania 

publicznego z zakresu „Prowadzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 
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socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 2021 – 2024. Okres realizacji 

zadania od dnia 01.09.2021 rok do dnia 31.08.2024 rok.  

Zaproponowała następujący skład Komisji Konkursowej:  

1. Magdalena Zynda-Lis - Przewodnicząca Komisji Konkursowej, 

2. Mariusz Norsesowicz - Członek Komisji Konkursowej, 

3. Jarosław Ostry  - Członek Komisji Konkursowej, 

4. Alicja Prill- Członek Komisji Konkursowej, 

5. Małgorzata Jakubowska - Członek Komisji Konkursowej 

Poruszyła temat dotyczący ustalenia terminu otwarcia ofert konkursowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 191/620/2021 z dnia 11 czerwca 2021 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie 

ofert na realizację zadania publicznego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.8 

Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu Nr 1 do umowy o realizację zadania 

publicznego pod tyt. „Prowadzenie Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej typu 

socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 2018-2021”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że aneks dotyczy zmiany wysokości 

dotacji na 2021 rok, która nastąpiła w wyniku zmiany średniego miesięcznego kosztu 

utrzymania dziecka w roku 2021 w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „Dorian II”  

w Sławnie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że aneks w tym momencie nie może być podpisany z uwagi na konieczność 

zabezpieczenia środków finansowych na sesji Rady Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała odłożenie przedmiotowej sprawy i rozpatrzenie jej po sesji Rady Powiatu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzje o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dotyczący przeprowadzania konkursów i powołania składu komisji 

konkursowych na powołanie dyrektorów szkół i placówek oświatowych. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na problem, jeżeli chodzi o szkoły ponadpodstawowe związany z dziećmi 

niepełnosprawnymi. Dzieci mają w orzeczeniach zapisane, że mogą kontynuować naukę nie 

tylko w szkołach specjalnych, ale i w ogólnodostępnych. Poruszyła kwestię złożenia podania 

dziecka niepełnosprawnego do jednej ze szkół na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

Przekazała, że jeżeli dzieci mają zapisy w orzeczeniach, że mogą uczęszczać do szkół 

ogólnodostępnych to powinny być one do nich przyjmowane. Przekazała, że dyrektorzy nie 

powinni obawiać się przyjęcia dzieci z niepełnosprawnością.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że szkoły są jak najbardziej otwarte na przyjęcie dzieci  

z niepełnosprawnością, nie ma do tego przeciwskazań, jeżeli zostaną spełnione warunki 

przyjęcia do danego typu szkoły. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała, że temat ten zostanie poruszony na cotygodniowym spotkaniu z dyrektorami 

szkół. 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu z dotychczasowym 

najemcą w Zespole Szkół In. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że sprawa dotyczy zawarcia  

z dotychczasowym najemcą umowy najmu garażu o powierzchni 15,64 m2 znajdującego się 

na terenie Zespołu Szkól im. Noblistów Polskich w Myśliborzu, objętego trwałym zarządem 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu, w celu przechowywania pojazdu 

mechanicznego na czas określony od dnia 01.07.2021r. do dnia 30.06.2023r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu  

z dotychczasowym najemcą w Zespole Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu 

podejmując uchwałę Nr 191/621/2021 z dnia 11 czerwca 2021 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy z Gminą Myślibórz dot. udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Myśliborskiego  na naprawę przepompowni w Młodzieżowym 

Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że Powiat Myśliborski w związku z poważną awarią przepompowni  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach, do którego podłączeni są także 

mieszkańcu miejscowości Renice zwrócił się do Gminy Myślibórz z wnioskiem  

o partycypowanie w kosztach naprawy przedmiotowej przepompowni. Radni Rady Miejskiej 
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w Myśliborzu na sesji w dniu 30.03.2021r. wyrazili zgodę na udzielenie pomocy finansowej 

dla Powiatu Myśliborskiego w wysokości 30 tysięcy złotych co stanowi ok. 50% kosztów 

inwestycji. Mając powyższe na uwadze zachodzi konieczność zawarcia stosownej umowy 

określającej warunki udzielenia przez Gminę Myślibórz pomocy finansowej dla Powiatu 

Myśliborskiego.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 2 do umowy Nr IZM/57/2021 z dnia 

16.02.2021r. zawartej pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Panem Mariuszem 

Borysewiczem prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Usługi 

ogólnobudowlane BOMA  Mariusz Borysewicz, 74-300 Myślibórz na zadanie 

pn.„Opracowanie dokumentacji projektowej polegającej na wykonaniu klatki 

schodowej ażurowej typu lekkiego przy budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że pismem z dnia 09.06.2021r. Pan Mariusz Borysewicz zwrócił się z prośbą 

o przedłużenie do dnia 31 lipca 2021 roku terminu wykonania umowy z dnia 16.02.2021r., 

której przedmiotem jest opracowanie dokumentacji projektowej polegającej na wykonaniu 

klatki schodowej ażurowej typu lekkiego przy budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie. Wykonawca za powód wydłużenia terminu wykonania umowy 

podał konieczność oczekiwania na uzgodnienia Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  

w Szczecinie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu nr 2 do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

z dnia 8.06.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok polegających na 

przesunięciu środków w kwocie 7000,00 zł pomiędzy paragrafami w celu zwiększenia 

środków na wykonanie zadania pod nazwą "Zakup i montaż nowej przepompowni ścieków". 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmian dokonuje 

się na podstawie: 

 

1) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 183/2021  

z dnia 20 maja 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji (z rez. cel. b. p. poz. 41) w dziale 

700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami, §2110 – 62.221 zł z przeznaczeniem na prace rozbiórkowe ruin 

budynku mieszkalnego stanowiącego własność Skarbu Państwa – 18.958 zł oraz na 

prace remontowe nieruchomości o nr działki 124/2 położonej w Renicach – 43.263 zł.  

2) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 198/2021  

z dnia 26 maja 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 700 – Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, §2110 – 

3.000 zł z przeznaczeniem na zakup laptopa, który posłuży do realizacji zadań 

związanych z gospodarowaniem nieruchomościami Skarbu Państwa.  

3) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzja Nr 197/2021  

z dnia 25 maja 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 754 – Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75411 – Komendy powiatowe 

Państwowej Straży Pożarnej, §2110 – 3.000 zł na sfinansowanie równoważników 

pieniężnych i ekwiwalentów dla funkcjonariuszy min. odpraw emerytalnych i nagród 

jubileuszowych.  

4) wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o przeniesienie pomiędzy paragrafami kwoty 183.000 zł w rozdziale 85508 – Rodziny 

zastępcze oraz kwoty 5.000 zł w rozdziale 85510 – Działalność placówek opiekuńczo-

wychowawczych w celu zapewnienia środków na opłaty za pobyt dzieci umieszczonych 

w rodzinach zastępczych oraz placówkach opiekuńczo-wychowawczych na terenie 

innych powiatów.  

5) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o przeniesienie 

kwoty 500 zł pomiędzy rozdziałami w dziale 801 – Oświata i wychowanie w celu 

zapewnienia środków wynikających z obowiązku stosowania PPK.  

6) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 206/2021  

z dnia 1 czerwca 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 852 – Pomoc 

społeczna, rozdziale 85202 – Domy pomocy społecznej, §2130 – 17.752 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności domów pomocy społecznej.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała, aby w projekcie uchwały został ujęty wniosek Dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach z dnia 8.06.2021r. o dokonanie zmian w planie 

finansowym na 2021 rok polegających na przesunięciu środków w kwocie 7000,00 zł 

pomiędzy paragrafami w celu zwiększenia środków na wykonanie zadania pod nazwą "Zakup 

i montaż nowej przepompowni ścieków". 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmian w projekcie uchwały poprzez dodanie do 

jej treści wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach z dnia 

8.06.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok polegających na 

przesunięciu środków w kwocie 7000,00 zł pomiędzy paragrafami w celu zwiększenia 

środków na wykonanie zadania pod nazwą "Zakup i montaż nowej przepompowni 

ścieków". Tym samym  podjął uchwałę Nr 191/622/2021 z dnia 11 czerwca 2021 roku  

w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok.  
Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Zmian dokonuje się na podstawie: 

 

1)  wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o zmniejszenie planu dochodów łącznie o kwotę 205.000 zł w rozdziale 85508 – Rodziny 

zastępcze §2900 o 120.000 zł., w rozdziale 85510 – Działalność placówek opiekuńczo – 

wychowawczych §2900 o kwotę 85.000 zł oraz o zwiększenie planu wydatków o kwotę 

480.700 zł w rozdziale 85510 – Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych §4330. 

Zmniejszenie dochodów wynika z sytuacji związanej z odpływem dzieci pochodzących  

z innych gmin i powiatów z rodzin zastępczych funkcjonujących na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. Zwiększenie wydatków wynika ze zmiany średnich miesięcznych wydatków 

przeznaczonych na utrzymanie dziecka w 2021 roku w placówkach opiekuńczo-

wychowawczych. Stawki kosztów utrzymania dzieci z Powiatu Myśliborskiego 

umieszczonych w placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez inne 

powiaty wzrosły średnio o 19%. Ponadto zwiększyła się liczba dzieci z terenu Powiatu 

Myśliborskiego umieszczonych w placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych 

przez inne powiaty. 

2)  wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o zwiększenie planu wydatków o kwotę 9.431,82 zł w rozdziale 85510 – Działalność 

placówek opiekuńczo – wychowawczych §2830 w związku ze wzrostem w 2021 roku kosztu 

utrzymania dziecka w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej DORIAN II w Sławnie. Koszt 

ten wzrósł o kwotę 186,22 zł na jedno dziecko. 

3)  wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków jednostki o kwotę 12.658 zł uzyskaną ze środków Funduszu Pracy  

w związku z realizowaniem zadań dotyczących przeciwdziałania COVID-19  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia i składki od nich naliczane dla pracowników 

realizujących te zadania. 

4)  wniosku Komendanta Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu o dofinansowanie w wysokości 30.000 zł zakupu samochodu operacyjnego dla 

KP PSP. 

5)  wniosku Biura ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego o zabezpieczenia  

w budżecie Powiatu kwoty 50.000 zł na udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Myślibórz 
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w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na odtworzenie budynku mieszkalnego 

zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości Golczew, Gmina Myślibórz. 

6)  wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków jednostki o kwotę 500 zł otrzymaną jako darowizna z SEC Region 

Spółka z o.o. w Szczecinie z przeznaczeniem na realizację zadań edukacyjnych na turnusach 

dla dzieci i młodzieży w 2021 roku.  

7)  wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o zwiększenie 

planu wydatków jednostki o kwotę 3.019,25 otrzymaną z firmy ubezpieczeniowej jako 

odszkodowanie za powstałą szkodę (zalanie mienia w wyniku pęknięcia rury)  

z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia niezbędnych w celu usunięcia szkody. 

8)  zwiększa się plan przychodów o kwotę 775.131,82 zł. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 18 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy stawki mogą być zmieniane w ciągu roku? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy na kolejne posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy na kolejne 

posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 19 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej  Gminie Myślibórz, z przeznaczeniem na 

odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości 

Golczew gmina Myślibórz. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały Rady Powiatu dotyczy 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Myślibórz w formie dotacji celowej w wysokości 

50.000,00 zł, z przeznaczeniem na odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego  

w wyniku pożaru w miejscowości Golczew.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendiów Starosty Myśliborskiego w ramach „Lokalnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionej młodzieży szkół ponadpodstawowych  

w Powiecie Myśliborskim”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu skierowane zostaną 

następujące projekty uchwał Rady Powiatu: 

 

1)    w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

2)     w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2020 rok. 

3)     w sprawie powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski zarządzania drogą powiatową. 

4)     w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  Gminie 
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Myślibórz, z przeznaczeniem na odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku 

pożaru w miejscowości Golczew gmina Myślibórz. 

5)     w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Starosty Myśliborskiego  

w ramach „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej młodzieży szkół 

ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 191/623/2021 z dnia 11 czerwca 2021 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z „Oceną 

stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Myśliborskiego za 2020 rok”. 

(Ocena stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy dokument. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy dokument. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 23 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  

z „Informacją o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu w 2020 roku”. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy dokument. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 24 

Zapoznanie się i skierowanie pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu ze 

„Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Pyrzycach 

na obszarach Powiatów Pyrzyckiego, Myśliborskiego, Gryfińskiego, Stargardzkiego, 

Szczecińskiego, Choszczeńskiego za rok 2020”. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe informacje. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy dokument. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przedłużenia powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy przedłużenia Panu Rafałowi Skowronowi – p.o. 

dyrektora w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu na okres od  

1 lipca 2021 roku do 31 sierpnia 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 191/624/2021 z dnia 11 czerwca 2021 roku w sprawie 

przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pana Rafała 

Skowrona – p.o. Dyrektora w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu, do 

składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 191/625/2021 z dnia 11 czerwca 2021 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 27 

Sprawy różne. 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informację Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 10.06.2021r.  

o raportach na temat bieżącego funkcjonowania szkół i placówek oświatowych Powiatu 

Myśliborskiego od miesiąca stycznia 2021 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową informację. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 
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2. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił protokół z kontroli doraźnej przeprowadzonej w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach w dniach od. 15.03.2021r. - 16.04.2021r. 

(Protokół stanowi załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z treścią przedmiotowego protokołu. 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 28 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16:10 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


